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REFERAT 
 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Punkt 3 Status P-Avisen 

Avisen er distribueret. 

Grethe har fået en henvendelse fra en, som ikke har fået avisen og som ikke står på adresselisten. 

Janni har efterfølgende undersøgt det, og vedkommende stod på adresselisten, så det er ved 

distribution, at fejlen er opstået. 

 

Punkt 4 Nyt fra Rådets medlemmer 

Aktivitetsudvalget har været i gang med at arrangere et arrangement den 20. april, hvor Sydtrafik 

kommer. Udvalget vil også kontakte Trafikudvalget ved Christian Bro og høre, om de vil komme. 

 

Der er stadig også mulighed for et arrangement den 1. oktober. Oprindeligt var der planer om at 

holde et arrangement sammen med Faglige Seniorer denne dag, men på sidste Seniorrådsmøde blev 

det ytret, at man ikke synes om ideen med at holde arrangement kun med Faglige Seniorer. Andre 

samarbejdspartnere må også kunne komme på tale. Hvis Faglige Seniorer fastholder et arrangement 

denne dato, giver det ikke mening, at Seniorrådet afholder arrangement samme dag. 

 

Tilgængelighedsudvalget har en aftale om et interview med Peter Birk Nielsen vedr. 

Havfruefløjterne den 12. februar. 

 

Punkt 5 Tilmelding til Danske Ældreråds temadag om samarbejdsrelationer og forebyggelse 

den 2. marts 

Følgende fra Seniorrådet tilmeldes: Flemming, Jytte, Grethe, Aksel, Olaf, Birte, Finn 

 

Janni kontakter Jan og Jørgen og hører om de skal med. 

 



Punkt 6 Sager til Senior og Handicapudvalget 

Punkt 6.1 Orienteringssag – sagsbehandling på bilområdet  

Mona orienterede om punktet og Seniorrådet tog sagen til efterretning.  

 

Punkt 6.2 Orienteringssag – præsentation af tilbud om idrætscertificering af plejecentre 

Mona orienterede om punktet og Seniorrådet tog sagen til efterretning. Seniorrådet udtrykte dog 

bekymring for, at en certificering kan påvirke de mange aktiviteter, som frivillige står for. 

 

Punkt 6.3 Orienteringssag – fællesudbud af stomi- produkter 

Mona orienterede om punktet og Seniorrådet tog sagen til efterretning. 

 

Punkt 7. Sager til Sundhedsudvalget  

Punkt 7.1 Orienteringssag – præsentation af selvtræning i Århus Kommune 

Mona orienterede om punktet og Seniorrådet tog sagen til efterretning. Seniorrådet udtrykte 

bekymring for konkurrenceforvridning samt hvem, der sørger for instruktion og vedligeholdelse af 

maskiner. 

 

Punkt 8 Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 8.1 Orientering v/Jan Kargo 

Mona orienterede om ventelisten og Seniorrådet tog den til efterretning og udtrykte, at der stadig er 

behov for flere pladser. 

 

Punkt 9 Senere indkomne sager 

Ingen 

 

Punkt 10 Eventuelt 

Seniorrådet har fået mail fra Hanne Bylov vedr. workshop om integration på Seniorhuset den 23. 

januar. Seniorrådets medlemmer melder sig selv til arrangementet via Hanne Bylov eller Jeanette 

Beckmann. 

 

Olaf gjorde opmærksom på, at der ikke var nogle apoteker i Fredericia, der havde åbent den 25. 

december og muligvis også andre datoer, hvilket han synes var kritisabel med en by af Fredericias 

størrelse. Det blev drøftet, hvor henvendelse skulle rettes til. Det blev aftalt, at Seniorrådet tager 

kontakt til Krone Apoteket og forhører sig om, hvilke muligheder, der findes, og hvad gør man, når 



man står på en helligdag og ikke kan få medicin. Der er også mulighed for, at apoteket kan komme 

på et Seniorrådsmøde og fortælle om mulighederne. 

 

Der er d.d. kommet tilbagemelding vedrørende udkørsel ved Købmagergade. De fastholder 

afgørelse. Mail med svar videresendes til Seniorrådet. 

 

Aksel orienterede om, at han skal til møde i Regionsældrerådet forretningsudvalg på Rygcenter 

Middelfart, hvor de også skal have en rundvisning. 

 

Grethe deltog i Borgermødet vedr. byggeri ved det gamle Skovhave.  

 


